
Fra:                                  Tonje Strat <tonje.strat@hadeland-energi.net> 

Sendt:                             torsdag 20. mai 2021 17:55 

Til:                                   postmottak 

Emne:                              Høring Loyds Marked planID 421 

  

Uttalelse vedrørende utvikling -/opparbeidelse av Loyds Marked. 

Dette synes jeg blir et fint løft for Ringeike. Meget pent utformet. 

 

Hilsen Tonje W.S 


